康复听力学（ 18.060.0.1）
康复听力学是听力与言语康复学专业主干课程，是该专业的专业必修课。
本课程主要包括康复听力学的对象和任务、助听器验配和人工耳蜗、听觉技能评估与干预的方法及策略等。通过学习使学生掌握有关康复听力学的基本原理与方法，能使用评估工具进行听觉功能评估，并能制定听觉康复方案。本课程是前期课程《听力学概论》《临床听力学》的延续，主要注重康复理念的形成和康复实践技能的培养。
该课程帮助学生熟悉听力补偿和重建的原理与方法、掌握听觉评估与训练的内容与手段等。
此外该课程是一门服务于康复实践的课程，因此，用扎实的理论基础指导实践，在实践中反思理论的适用对象与范围非常重要。在授课过程中，充分使用录像分析法、角色扮演法、康复基地见习法等帮助学生将所学的知识与康复实践的需求紧密结合，使学生充分理解所学知识点，并认识所学知识的作用与力量。
Aural Rehabilitation is one backbone course of the hearing and speech –language professional courses, and the specialized specialized required course.

This course is includes aural rehabilitation objects and tasks, hearing aids fitting and cochlear implantions, methods and strategies of assessment and intervention of auditory skills.Students can master the basic principle and methods of aural rehabilitation , use assessment tools to evaluate hearing function and develop aural rehabilitation programme By learning this course. This course is an early course of《introduction to audiology》《clinical audiology 》,mainly focus on the forming of rehabilitation and rehabilitation practical skills training.
This course can help students to be familiar with principles and methods of hearing compensation and reconstruction ,master the content and methods of the auditory assessment and training, etc.This course mainly focus on the forming of rehabilitation and rehabilitation practical skills training.

In addition, the course is a service been practice course, therefore, it is very important that guiding practice with a solid theoretical basis , the applicable objects and scope of the theory is reflected in practice.In the process of teaching, video analysis method, role playing method and rehabilitation base training methods are fully used to help students to combine closely with the demands of learning knowledge and rehabilitation practice, understand fully what they have learned and understand the role and power of the knowledge.
